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To @minvws.l; EXEC], NEE]. FES OEE IEEE@ ins.Cc ; s.nl]
From: 12 15.1.2e 512e

! 3 )
Sent: Fri 2/19/2021 12:37:39 PM

Subject: RE: vraag cijfers IC en ziekenhuizen voorgaande jaren

Received: Fri 2/19/2021 12:37:39 PM

En nog een aanvulling vanuit CZ:

- Op een gemiddelde dag pre-corona zijn in de ziekenhuizen circa 10.000 - 11.000 klinische bedden operationeel.
- Dit fluctueert voortdurend, tussen week- en weekenddagen en tussen de seizoenen; en is ook afhankelijk van de

operatieprogramma’s die op dat moment in de ziekenhuizen gepland zijn.
- Bezettingscijfers covid klinisch in tweede golf zijn als het goed is aangeleverd vanuit Dashboard team (op dit moment

liggen 1433 covid-patiénten op de klinische verpleegafdelingen; die piek in de tweede golf lag volgens mij rond de

2500).
- Totale klinische bezetting vandaag is 13.775, waarvan 1433 covid en 12342 non-covid.
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Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 13:33

Aan: BAF ; ) @minvws.nl>

CC: BR |E. Ee EE BES (5.1.26)JE @minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag cijfers IC en ziekenhuizen voorgaande jaren

Specifiek: zie blz 23 van de bijlage

Van:BE3ER [5.1.2
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 13:29

Aan: : ) <BAE ami
;

CC: IE. ) minvws.nl>; ERE,
ERFEY. (BN 2) EEE eminvws.ni>

Onderwerp: FW: vraag cijfers IC en ziekenhuizen voorgaande jaren

Urgentie: Hoog

Hierbij met dank aan CZ

Van: 5:2: |BE (512¢)] EEE @minvws.ni>
Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 13:28

Aan =

EN MEE minvws.ni>
CC: ; minvws.nl>

Onderwerp: RE: vraag cijfers IC en ziekenhuizen voorgaande jaren

Urgentie: Hoog

HoiIEEE
Bijgaand het meest recente jaarrapport van Stichting NICE. 2019 is nog niet gerapporteerd, vandaar 2018.

Input van EEE
Gemiddelde IC-bezetting per dag in 2019: 850 bedden bezet (berekend door 71% te nemen van 1.208, zie ook blz. 23 van de

bijlage).
Dit getal is vrij constant, ook in jaren daarvoor.
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Cijfers worden bijgehouden door stichting NICE (is van de intensivisten).

Verder gaf an dat:

+ De huidige COVID-patienten kunnen worden geholpen omdat de reguliere zorg is afgeschaald. Was dat niet gebeurd,
dan hadden de COVID-patienten niet opgenomen kunnen worden;

+ Het is sowieso niet mogelijk om een vergelijking te trekken, want in de huidige situatie is sprake van afgeschaalde zorg;
* Qua zwaarte van werk zit er een factor 1,4 in: bij elke opgenomen COVID-patient op de IC, komen er 4 patienten op de

kliniek bij
+ Cijfers over ziekenhuisopnames (kliniek) hebben we niet, dit fluctueert teveel

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 13:07

Onderwerp: FW: vraag cijfers IC en ziekenhuizen voorgaande jaren

Urgentie: Hoog

Verzonden: vrijdag 19 februari 2021 13:02

aan: [EES BE. (ERED)ERED© minvws.ni>; ERED) §. (REDD) <EEEN@ minvws.ni>
Onderwerp: vraag cijfers IC en ziekenhuizen voorgaande jaren

Urgentie: Hoog

HoICE

Ik kreeg zojuist een telefoontje van collega EXE Mvan JenV met de vraag of we beschikken over cijfers van ziekenhuisopnames
in voorgaande jaren?
Dit in reactie op het verwijt van [JJEEEZJdat de Staat spreekt van een groot aantal patiénten op de IC/in het ziekenhuis door

corona, zonder dit af te zetten tegen cijfers van 2019 of daarvoor.

Kunnen we iets van cijfers daarover aanleveren?

Groet,


